



Hong Kong
Sinfonietta
香港小交響樂團

寶寶愛音樂
GOOD MUSIC
FOR BABIES

副指揮/主持 Associate Conductor/Presenter



葉詠媛 Vivian Ip

7-9.2.2025 香港大會堂劇院
星期五至日 Fri - Sun HK City Hall Theatre

★ 為0-2歲幼兒而設的音樂會 ★
An orchestral concert
tailor-made for babies aged 0-2

closer than
you think
Hong Kong Sinfonietta
2024/2025 Season 樂季
www.HKSL.org

7.2.2025

星期五 Fri 5pm

8.2.2025

星期六 Sat 2:30pm & 5pm

9.2.2025

星期日 Sun 2:30pm & 5pm

香港大會堂劇院

HK City Hall Theatre

\$380 \$280

3歲以下幼兒 Babies aged below 3: **\$80**

3歲或以上小童及全日制學生、高齡人士、殘疾人士及其陪同人、綜合社會保障援助受惠人士
Children aged 3 or above & full-time students, senior citizens, people with disabilities and the minder & Comprehensive Social Security Assistance recipients: **\$190, \$140**

凡購買正價門票4張或以上，可獲9折優惠
10% discount for group booking of 4 or more standard tickets

每票只限一人進場。幼童不論年齡亦須憑票入場
One ticket required for each person regardless of the age

適合零歲或以上 For ages 0+

門票現已於城市售票網發售

Tickets NOW available at URBTIX

電話及網上購票 Telephone & Online Booking: 3166 1288 | www.URBTIX.hk

門票查詢 Ticketing Enquiries: 3166 1100

節目查詢 Programme Enquiries : 2836 3336 | www.HKSL.org

流動應用程式 My URBTIX App



[hksinfonietta](https://www.instagram.com/hksinfonietta)

[Hong Kong Sinfonietta](https://www.facebook.com/HongKongSinfonietta)

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利
Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

音樂能夠觸動人心，抒發我們的喜怒哀愁，更有助小寶寶的身心發展。香港小交響樂團副指揮葉詠媛曾指揮及主持多場叫好叫座的親子音樂會，這次她將挑選莫扎特、孟德爾遜、拉威爾、韋華第等作曲家的精彩樂章，培養寶寶的音樂小耳朵，與您一起感受古典音樂帶來的喜悅。

We have all experienced the boundless emotional powers of music. Be it happiness, sadness, fear, longing... music is always there to help us and our little ones identify and reflect on our feelings, and to remedy life's bumps and glitches. Hong Kong Sinfonietta's Associate Conductor Vivian Ip is back with another invigorating programme specially designed for families; through the music of Mozart, Mendelssohn, Ravel, Vivaldi and more, join us to give your babies a precious gift for life — an appreciation for the magic and beauty of classical music.

音樂會約長1小時，不設中場休息 **Approximately 1 hour with no intermission**

大會堂劇院寄存服務位置有限，
請盡量把嬰兒手推車留在家中。多謝合作！
Storage space for baby prams is limited.
We recommend leaving your pram at home.
Thank you for your cooperation.



香港大會堂
Hong Kong
City Hall



香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助
Hong Kong Sinfonietta is financially supported by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region